
Afd. 103 - Ny Møllevej

Herning, den 11. juni 2024

Referat afdelingsmøde afholdt tirsdag, den 11. juni 2024, kl. 19.00 på Hotel Eyde

Der var mødt 21 beboere repræsenterende 15 husstande, Mona Hedegaard og Henriette 
Lytorp fra organisationsbestyrelsen samt Heidi Mikkelsen fra FællesBo.

Dagsorden i henhold til indkaldelse af 8. maj 2024 (dato for udsendelse af indkaldelse)

Formand for afdelingsbestyrelsen Peter Altenhofen bød velkommen og foreslog Mona He
degaard fra organisationsbestyrelsen som dirigent.

1. Valg af dirigent. Til dirigent valgtes Mona Hedegaard, der 
herefter gennemgik dagsordenen for mødet 
og endvidere kunne konstatere, at mødet 
var lovligt, da alle krav i FællesBos vedtæg
ter, til afholdelse af ordinært afdelingsmø
de, var overholdt.

Som stemmetællere blev følgende valgt: 
Britta, Lisbeth og Henriette.

2 a. Fremlæggelse af beretning for peri
oden siden sidste møde.

Peter Altenhofen fremlagde beretningen.

Der kommer container i afdelingen i uge 41 
fra fredag, den 11. oktober til mandag, den
14. oktober.

2 b. Godkendelse af afdelingens drifts
budget for det kommende år.

Heidi Mikkelsen fremlagde budgettet for
2025 som resulterede i en huslejestigning 
på 3%. Budgettet blev enstemmigt god
kendt.

3. Behandling af evt. indkomne forslag.

3.1. Forslag om vedligeholdelse/årlig 
smøring af vinduer og døre.

Der var livlig debat omkring forslaget. Udgif
ten til forslaget kan tages over driften. Der 
blev stemt om smøring og justering af vin
duer og døre i år, og efterfølgende med det 
interval som tømreren vurderer.

Der var 25 for og 5 i mod, så forslaget blev

P
en

ne
o 

do
ku

m
en

tn
øg

le
: 4

E
4D

Z-
7S

H
JN

-S
FX

4G
-F

FA
M

M
-P

Q
IO

S-
TE

8L
8



vedtaget.

3.2. Forslag om mere isolering på loftet. Forslagsstiller fortalte om baggrunden for 
forslaget.
Heidi Mikkelsen kunne fortælle, at det ville 
koste ca. 250.000,- at isolere lofterne på 
alle boliger. Dette ville resultere i en husle
jestigning på kr. 107,- pr. bolig pr. måned i
10 år.
Der var spørgsmål til, hvor meget man kun
ne spare i varme ved at få isoleret loftet og 
om undertaget også skulle skiftes. Dette var 
ikke undersøgt i forbindelse med forslaget.

Forslaget omkring mere isolering på lofter
ne og en merhusleje på kr. 107,- pr. måned 
i 10 år blev sat til afstemning.
Der var 19 i mod og 11 for forslaget. Det 
blev dermed ikke vedtaget.

3.c. Forslag om i forbindelse med reno
vering af køkken over råderetten, hvor 
man skifter til separat kogeplade og ovn 
i stedet for komfur, skal have mulighed 
for at indsætte en større kogeplade 
(90cm).

Heidi Mikkelsen fortalte, at en sådan koge
plade ville koste ca. 12.000,-. En normal 60 
cm kogeplade koster ca. kr. 4.000,-. Det vil 
betyde at der skal lægges kr. 8.000,- mere 
af i afdelingens driftsplan hvert 5-10 år 
fremover.
Efter opklarende spørgsmål og svar valgte 
forslagsstiller at ændre forslaget til:
Ved renovering af køkken og ved udskift
ning af de eksisterende særskilte kogepla
der er der mulighed for at lejeren kan vælge 
en kogeplade på op til 90 cm for afdelin
gens regning.

Forslaget blev vedtaget med 24 for og 6 
imod.

4. Valg af medlemmer af afdelingsbesty
relsen og suppleanter

4 a. Valg af formand Peter Altenhofen blev enstemmigt valgt.

4 b. Valg af medlemmer til afdelingsbe
styrelsen.

Hasse P. K. Rasmussen blev valgt uden 
modkandidater.
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4 c. Valg af suppleanter til afdelingsbe
styrelsen.

Sabrina V. Petersen og Marlene Fyrsten
borg ønskede at stille op som suppleant. 
Fordeling af 1. og 2. suppleant blev aftalt 
indbyrdes således:
1. suppleant Marlene Fyrstenborg
2. suppleant Sabrina V. Petersen

5. Eventuelt valg af 1 repræsentant
skabsmedlem.

Vælges af afdelingsbestyrelsen.

6. Eventuelt Næste år skal der skiftes lamper ved ho
veddørene, og i den forbindelse skal der på 
næste ordinært afdelingsmøde stemmes 
om, hvilken type man vil have i afdelingen.

Lis Nielsen fortalte, at man kan kontakte 
forskellige biavlere, hvis man har sværme 
af bier i haven. De kommer gladelig ud og 
henter bierne. Vedhæftet referatet er en 
liste over biavlere i Herning.

Mødet hævet kl. 20.45

Referent: Heidi Mikkelsen

P
en

ne
o 

do
ku

m
en

tn
øg

le
: 4

E
4D

Z-
7S

H
JN

-S
FX

4G
-F

FA
M

M
-P

Q
IO

S-
TE

8L
8



Afdelingsbestyrelsens sammensætning er herefter:

Navn Valgperiode

Formand:
Peter Altenhofen 2024 - 2026

Menige medlemmer af afdelingsbesty
relsen:
Hasse Rasmussen
Lis Nielsen

2024 - 2026
2023 - 2025

Suppleanter til afdelingsbestyrelsen: 
Marlene Fyrstenborg
Sabrina V. Petersen

1. suppleant
2. suppleant

Medlemmer af repræsentantskabet: 
Vælges af afdelingsbestyrelsen.
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Finn Mundbjerg. Tlf: 23234717

Benny Furbo. Tlf: 22173868

Vagn Mouritzen. T!f:20824326

Richard Rasmussen. 111:40921515

Christian Christensen. Tlf: 21421199

Søren Poulsen Tlf: 28971604

Vagn Pedersen. Tlf: 26292120

Nikolaj Nielsen. Tlf: 26292120

Bo Bertelsen. Tlf: 20674214

Her er navnene på biavler i Herning man kan få fat i hver dag også lørdag og 
søndag plus helligdage.
Det er gratis at få dem ud, de vil heller en gerne have bierne. Der er en 
beboer der har haft en bikube i haven, der var ingen af os der var klar over at 
man kunne sende bud efter en biavler.

Venlig hilsen 
Bestyrelsen
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PEfinao
Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker 
digital underskrift. Underskrivernes identiteter er blevet registreret, og informationerne er listet herunder.

"Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument."

Mona Hedegaard
Dirigent
Serienummer: ac5d7694-b455-42af-bddd-0dd8e87f747b

IP: 85.129.xxx.xxx 

2024-06-13 12:20:58 UTC MitÅft O

Dette dokument er underskrevet digitalt via Penneo.com. Signeringsbeviserne i 
dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af 
det originale dokument. Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et 
certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i 
denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af Penneo e-signature 
service <penneo@penneo.com>. Dette er din garanti for, at indholdet af 
dokumentet er uændret.

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indlejret i 
dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: https:// 
penneo.com/validator
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